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To: ; ) @minvws.nl];BE
5.1.2: sizeff] 5.1.2e iE. ik 1. @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e

From: SAN, RARE. (EARN)

Sent: Tue 12/29/2020 1:33:20 PM

Subject: RE: voortgang notitie

Received: Tue 12/29/2020 1:33:20 PM

JEN
Eens. Verder valt op dat er nogal wordt gegoogeld met getallen. Met name als het gaat om aantallen zorgmedewerkers. Ik denk

dat het verstandig is als PDC een soort standaard achtergrondtabel maakt met alle aantallen zorgmedewerkers en dat ze

afhankelijk van hoe deze in de prioritering worden meegenomen, ze dan vervolgens een plek in de prioriteringsnotitie geeft.
Doordat ze nu steeds van plek wisselen in de notitie, raak ik in ieder geval het zicht op de aantallen kwijt. Ook omdat groepen

(zoals het ziekenhuispersoneel) worden gesplitst in groepen met en zonder direct Covid contact.

En misschien kan MEVA hen daarbij helpen.

Groet,

van:[EEC@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 29 december 2020 14:24

SEER 01s ESE, EE. (RED) IEEE ris;IEEE

Onderwerp: FW: voortgang notitie

Urgentie: Hoog

Ha allen,
Ter informatie de notitie met de beslispunten (deze zien we voor het eerst en zijn afkomstig van PDC/vaccinatie).

Voor de GGZ wordt geadviseerd:
- 60+ intramuraal in groep 1.

- EPAingroep2en3
- GGZ medewerkers in groep 4.

Volgens mij zouden wij als CZ willen adviseren de gehele GGZ groep te behandelen zoals groep 1 en dus te betrekken bij groep

i;

dit klopt toch?

@ wil jij dit advies doorgeven aan ER
Voor het zorgpersoneel in de curatieve zorg dat in direct contact staat met COVID-19 patiénten wordt geen advies gegeven.

«EE wil jij het advies doorgeven sariERER at deze groep tussen groep 1 en 2 moet (groep 2a dus)?

Groet

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 14:08

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: :voortgang notitie

Van: E 88 minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 29 december 2020 14:02

ofp

of)
@minvws.nl>;

Onderwerp: voortgang notitie
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Beste allen,

Bedankt voor alle input de afgelopen weken. Het is gelukt een concept versie naar het afstemmingsoverleg te sturen. Het grootste

deel van de notitie staat denk ik!

We waren jammer genoeg nog niet helemaal klaar (bijvoorbeeld groep 6). Mijn voorstel is hier aan verder te werken en met

commentaar van het afstemmingsoverleg deze aan het eind van de week compleet te maken.

Is het misschien een idee nog een Webex vergadering te plannen zodat we hier nog over kunnen discussiéren?

GEEEImag ik jou vragen er eentje in te plannen?

Groet,


